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Verslag BO 18/05/2021 om 09u00 

Microsoft Teams 
Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Herman Valenberghs, Luc Weemaes, 
Marleen Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Willy Pouillon, Rik Bulckaen, Roel Soors 
 
Verontschuldigd:  
 
verslag: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom. 

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd  20/04/2021: het verslag werd goedgekeurd 
 

3. Financieel: 

• financieel maart: 
Er is niet veel gewijzigd tov de vorige keer. 
Arena betaalde inmiddels de sponsorfactuur. 
Er werd een factuur naar Golazo opgemaakt voor de Coast Walk. 
 

• cashless betalen: 

De 15 clubs zijn bekend. De kalender met de wandeltochten en de nodige 
contactgegevens van de clubs werden overgemaaktWandelclubs 

• stand van zaken ledenhernieuwingen clubs/federatieleden? 
54.600 waarvan 1330 federatieleden 
 

• de Kruishoutemtrotters zouden stoppen. We nemen contact op met deze club. 
Misschien kunnen ze wandelgroep worden?  
 

• startkoffers per regio 
De koffers zijn klaar en kunnen verdeeld worden  
 

• tijdelijke parcours, einddatum promotie 
De huidige werking blijft behouden; we blijven publiceren tot 31/05/2021. De 
aanvragen moeten gericht worden naar kalender@wandelsport.be  en worden 
behandeld door Jos. 
We kregen de vraag om geen afdrachten te moeten betalen in mei. Hier gaat het BO 
niet mee akkoord. De coronasubsidies zullen dit compenseren. 

• Coronasubsidies Sport Vlaanderen 
Max 76 tochten zullen in aanmerking komen voor deze bijkomende subsidies 
(einddatum 30/06/2021). In juli kunnen dan alle coronasubsidies (Vlaanderen 
Wandelt + actie 3) uitgekeerd worden.  

 
4. Beleidsplan: 
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• Stand van zaken Vlaanderen Wandelt lokaal 2021 
Op dit moment is hier niet veel aan toe te voegen.  
Veel clubs twijfelen om nu al te bevestigen voor volgend jaar. Ook is er vrees voor 
een groot aantal startplaatswijzigingen omdat de samenwerkingsverbanden nog niet 
uitgewerkt zijn voor de volgende editie. Eventueel wel alle clubs vermelden die zeker 
meedoen. 
 

• verslag ‘To Walk Again’ (21/4/2021) 
Er was een overleg met To Walk Again. Er waren 4000 deelnemers op hun tijdelijk 
parcours. Volgend jaar gaan ze zeker voor een effectieve organisatie op 
Paasmaandag. 
Als dit ons goede doel is moeten we hier afspraken rond maken. We zullen geen 
afdrachten vragen en gratis promotie voeren. In ruil hiervoor vragen we wel ruimte 
in hun communicatie. Zoiets kan je doen voor 1 goed doel.  
 

• verslag vergadering Trailwalk (27/4/2021 en 3/5/2021) 
Er was weer een videovergadering met een aantal clubs die een 50km organiseren. 
Hier werd een voorstel op tafel gelegd waarbij WSVL vzw en de club samenwerken 
om te proberen om tot een sterkere organisatie te komen die jongeren aanspreekt.  
 

• verslag Te Gek (11/5/2021) 
Er zijn geen nieuwe elementen om te bespreken. De week van de Veerkracht staat 
op punt.  
 

• verslag Western Front Trail (11/5/2021) 
momenteel een goede 400 deelnemers waarvan de helft niet-leden. Er is nog een 
vergadering geweest met de deelnemende clubs. 

• evaluatie Belgian Coast Walk 2021 en BCW 2022 
Dit jaar is de Belgian Coast Walk in moeilijke omstandigheden doorgegaan 
Deze editie werd ondanks alle moeilijkheden vlekkeloos georganiseerd. 
Volgend jaar zou die doorgaan op de 2de zaterdag van mei, maar de 3de zondag van 
mei hebben de Duinstappers vanuit dezelfde zaal een tocht. Deze vallen volgend jaar 
toevallig in hetzelfde weekend.  
Golazo zal BCW 2022 verschuiven naar 21/05/2022.  
Gisteren ontvingen we een mail van Golazo waarin ze aangeven dat WSVL vzw wel 
meer promotionele communicatie kan voeren. Er moeten goede afspraken gemaakt 
worden voor de volgende edities zodat de plooien glad gestreken kunnen worden.  

 

• stand van zaken app 
Geen verder nieuws te melden. 
 

5. Ingebrachte punten 
 

• goedkeuring uitnodiging AV: 
De uitnodiging werd overlopen een aangevuld waar nodig. De secretaris geeft mee 
dat er 88 werkende leden zijn. De uitnodiging wordt goedgekeurd. Er is wel nog geen 
100% zekerheid dat deze fysiek kan doorgaan. Dit wordt de komende 2 weken 
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nauwlettend in het oog gehouden zodat we nog kunnen schakelen naar een digitale 
editie.  
 

• stand van zaken webinar IV’s  
zaterdag voorlopig slechtst 20 personen ingeschreven, dinsdag 111 en donderdag 
94. Vrijdag wordt de uitnodigingslink voor de vergadering van dinsdag verzonden.  
 

• enkele vragen in verband met wandelgroepen: 
Wat zijn in dit kader samenwerkingsverbanden? Kan men een route ontwikkelen 
voor een lokale horeca zaak in ruil om flyers te mogen leggen? Een parcours 
ontwikkelen voor trage wegen, … Waar kan men de lijn trekken? Organiseren is met 
geldelijke inschrijvingen en bijgevolg afdrachten. Het is wenselijk dat ze hun 
activiteiten/initiatieven melden aan WSVL vzw zodat er zicht is op hun werking.  

 

• verslag RB Limburg met agendapunten Johan Molenbergs voor de IV’s 
De vragen zullen behandelt worden op de infovergaderingen.  
Er kwam ook een vraag of de verslagen van de RB’s niet in een dropbox geplaatst 
kunnen worden zodat alle RB-leden deze altijd kunnen raadplegen. Dit wordt 
ervaren als een administratieve last. Paul zal de goedgekeurde RB-verslagen 
doorsturen naar de secretarissen van het RB die ze op zijn beurt kan verdelen naar 
de federatieteamleden. 
De subregio’s van Limburg werden goedgekeurd door het RB. 
 

• verslag RB Oost-Vlaanderen + RB Vlaams-Brabant 
- RB Oost-Vlaanderen: geen opmerkingen op het verslag. Een vlotte, goede 

vergadering. 
- RB Vlaams-Brabant: geen opmerkingen op het verslag.  
- Antwerpen: 16/09/2021 is de zaal niet beschikbaar voor de regiovergadering. 

Puurs zou eventueel als alternatief kunnen dienen.  
- Antwerpen: één RB lid heeft nog geen keuze gemaakt in welk federatieteam ze 

zal fungeren  
 

• zalen nieuwjaarsvieringen 2022 voor Limburg 
Er is nog geen beslissing genomen waar de nieuwjaarsviering zal plaats vinden.  

 

• 10.000 stappen: kan WSVL vzw mee het project kenbaar maken via hun kanalen? De 
Directeur zal hen contacteren en bekijken wat mogelijk is.  
 

• Inschrijfgeld voor niet-leden: we ontvingen enkele mails omtrent de €3  inschrijfgeld 
voor niet-leden.  

We blijven bij ons standpunt en zullen de €3 verdedigen op de infovergaderingen. Dit 

punt zal ook besproken worden op de AV. 

• Weekend beleid in Houffalize werd bevestigd door voorzitter: 29/10/2021 t/m 
31/10/2021. 

 
 


